
Geachte Raadsleden,

Ik doe hierbij een beroep op jullie voor het verbeteren/vernieuwen van de verlichting in de 
voetgangerstunnel in Oud-Rijswijk.
Ik heb tot nu elk jaar wel een paar pogingen gewaagd om middels een melding openbare 
ruimte een verzoek te doen om de verlichting te verbeteren/vernieuwen, maar ik kreeg 
telkens nu op het rekest.
De argumentatie die telkens werd gebruikt om niet in te gaan op het verzoek had de 
strekking dat het onduidelijk was wat er met de voetgangerstunnel in de nabije toekomst 
ging gebeuren; De voetgangerstunnel stond al lange tijd ter discussie.
Nu ben ik van mening dat de gemeente Rijswijk de zorg èn de plicht heeft voor een veilige 
leefomgeving voor haar burgers.
Zolang de voetgangerstunnel tot op de dag van vandaag wordt gebruikt door de inwoners 
van gebieden Oud-Rijswijk, Leeuwendaal en Cromvliet moet de verlichting in deze tunnel op 
orde zijn en dat is hij nu zeker niet!
De voetgangerstunnel maakt op dit moment een verpauperde indruk; graffiti, afval, 
urinelucht, braaksel zijn aan de orde van de dag.
De staat waarin de tunnel op dit moment verkeerd en met name de slechte verlichting werkt 
criminaliteit en vandalisme in de hand.
Dit kan toch niet de bedoeling zijn.

Ik hoop dat dit genoeg woorden zijn om iets te doen aan een op zich eenvoudig verzoek; 
maak de verlichting op orde en zorg voor een veilige leefomgeving.

Alvast dank voor de moeite.

Met vriendelijke groet,


